
  

                                                                                    
 

     UDAL EUSKALTEGIKO 

     FUNDAZIOAREN AKTA 
 

       2020ko urtarrilaren 14an 

 PRESIDENTEA  

 

- Neskutz Rodriguez Ormazabal 
andrea  

 
BATZARKIDEAK 

 
- Mariam Bilbatua Perez andrea. 
- Garazi Errasti Silloniz Andrea. 
- Julian Rios Santiago jauna. 
- Ager Sardui Azkoaga jauna. 
- Malen Urkullu Arieta-   
Araunabeña Andrea. 
- Ainhoa Ortueta Etxebarria 
Andrea 
- Jesica Ruiz Perez Andrea 
     
 
ETORRI EZ DIRENAK 

 
- Ima Garrastatxu Urbaneja 
andrea 
 
- Iñaki Unibaso Rolloso jauna 
(HABEren ordezkaria). 
 

 
 UDAL EUSKALTEGIKO 

ZUZENDARIA 

 
- Maite Euba Areitioaurtena 
andrea  
 
UDAL EUSKALTEGIKO 

ADMINISTRARIA  

 
- Jesus Sarriugarte Iraeta jauna. 

 

 

Tokia: Udaletxeko  2.  Solairuko  batzar-

gela 

  Hasiera ordua: 16:00 
  Amaiera ordua: 16:30 
  Deialdia: Lehenengoa,   behar besteko 
batzarkide kopurua agertu  denean.    
 
       

 ACTA DE LA FUNDACION 
PUBLICA EUSKALTEGI MUNICIPAL 
        

   14 de enero de 2020 

 PRESIDENTE 

 
- Doña Neskutz Rodriguez 

Ormazabal 
 
VOCALES 

 
- Doña Mariam Bilbatua Perez. 
- Doña Garazi Errasti Silloniz. 
- Don Julian Rios Santiago. 
- Don Ager Sardui Azkoaga. 
- Doña  Malen   Urkullu Arieta-   
Araunabeña. 
- Doña Ainhoa Ortueta 
Etxebarria 
- Doña Jesica Ruiz Perez.  
 
    
NO HAN ASISTIDO 

 
- Doña Ima Garrastatxu 
Urbaneja    
 
- Don Iñaki Unibaso Rolloso 
(Representante de HABE). 
 
 

 DIRECTORA  DEL 

EUSKALTEGI MUNICIPAL 
 
- Doña Maite Euba 
Areitioaurtena. 
 
ADMINISTRATIVO DEL 

EUSKALTEGI MUNICIPAL  
 
- Don Jesus Sarriugarte Iraeta. 

 

 

Lugar:  Sala de juntas de la 2ª planta 

del ayuntamiento.                                 

Inicio: 16:00 
Finalización: 16:30 
Convocatoria: Primera, al hallarse 
presentes los miembros de la  

Junta en numero suficiente. 
      



  

 

1.- ONARTU GABE DAUDEN AKTEN 

ONARPENA (2019.11.12).  
           
          

Batzarkideek aho batez onartu 

dute aipaturiko  akta. 

  
 
2.- AKORDIOEN BERRI EMATEA. 

       

      Durangoko Udal euskaltegiko 
administrariak, Jesus Sarriugarte 
Iraeta jaunak, azken batzarraren 
ondoren sinatutako ebazpenen berri 
eman du: 
  
 2019ko azaroko nomina. 
 2019ko azaroko transferentziak. 
 2019ko udako asistentzia-bekak. 
 2019-20 ikasturteko 

aurrematrikulazio-bekak. 
 2019ko azaroan kutxa fijoaren 

bitartez egindako ordainketak. 
 Kreditu ematearen anulazioa. 
 Ekipo informatikoen erosketaren 

esleipena. 
 2019ko Abenduko nomina. 
 2019ko  abenduko transferentziak. 
 4/2019/KE kreditu ematea. 
 Sarrera eskubideen kontabilizazioa. 

 
 

      Batzarkideek ontzat eman dute 
sinatutako ebazpenen inguruan 
eskainitako informazioa. 

 

3.- URTARRILARI DAGOKION 

KUDEAKETA TXOSTENA. 

 

     Durangoko Udal Euskaltegiko 
zuzendariak, Maite Euba 
Areitioaurtena andreak, 2020ko 
urtarrilari dagokion kudeaketa 
txostenaren berri eman du.  
 
     Batzarkideek ontzat eman dute 
azaroari dagokion kudeaketa 
txostenaren inguruan eskainitako 
informazioa. 
           

 

1.- APROBACION DE ACTAS 

PENDIENTES (12.11.2019).  
          
 Los miembros de la junta 

aprueban por unanimidad la citada 

acta. 

  
- 2.- DACIÓN DE CUENTAS DE 

ACUERDOS.             
 
        El administrativo del 
Euskaltegi Municipal de Durango, 
don Jesus Sarriugarte Iraeta, ha 
dado cuenta de las resoluciones 
firmadas desde la celebración de la 
última reunión:  
 
 Nomina noviembre 2019. 
 Transferencias noviembre 2019. 
 Becas de asistencia verano 

2019. 
 Becas prematriculación curso 

2019-20. 
 Pagos caja fija noviembre 2019. 
 Anulación habilitación de 

crédito. 
 Adjudicación compra equipos 

informáticos. 
 Nomina diciembre 2019. 
 Transferencias diciembre 2019. 
 Habilitación de crédito 4/2019. 
 Contabilización derechos de 

ingreso. 
 

             Los miembros de la Junta se 
dan por enterados de la 
información ofrecida acerca de las 
resoluciones firmadas. 
   

3.- INFORME DE GESTION 

CORRESPONDIENTE AL MES 

DE ENERO. 

 

          La directora del Euskaltegi 
Municipal de Durango, doña Maite 
Euba Areitioaurtena, ha dado 
cuenta del informe de gestión 
correspondiente al mes de enero. . 

            L@s miembros de la junta se 



  

 

4.- PROPOSAMENA: DOAKOTASUNA 

A1 MAILAN. 

      

     Durangoko Udal Euskaltegiko 
zuzendariak, Maite Euba 
Areitioaurtena andreak, A1 mailan 
matrikula doan izateko proposamena 
aurkeztu du. Zuzendariak adierazi du, 
proposamena aurreko legealditik 
datorren kontua dela eta nahiz eta, 
azpimarratu du,  orduan talde politiko 
guztien adostasuna egon,  legealdi 
amaieran gaia bertan behera geratu 
zen. Jarraian, erakunde autonomoko 
presidenteak, Neskutz Rodriguez 
Ormazabal andreak hartu du hitza eta 
adierazi du, behin proposamena 
ezagututa, orain asmoa izango 
litzatekeela, hurrengo batzarrerako, 
gaiaren inguruko hausnarketa egin 
eta orduan, gaiari berriro heldu eta 
eman beharreko bidea ematea. Talde 
politiko guztiak ados agertu dira 
presidenteak adierazitakoarekin. 
 
      Batzarkideek ontzat eman dute 
A1 mailan matrikula doan izateko 
aurkeztutako proposamenari buruz 
eskainitako informazioa. 
 

 

 

5.- ESKAERAK ETA ITAUNAK. 

 

     Durangoko Udal Euskaltegiko 
zuzendariak, Maite Euba 
Areitioaurtena andreak adierazi du, 
hurrengo barikuan, urtarrilak 17, 
batzar garrantzitsua izango dela 
Berbagunea aretoan. Zuzendariak 
gaineratu du, batzar horretan udal 
euskaltegietako zuzendariek eta 
HABEren zuzendari nagusia den 
Jokin Azkue Arrastoa jaunak parte 
hartuko dutela eta mahai gainean 
izango den gaia udal euskaltegien eta 
orohar, sektorearen etorkizuna 
izango dela. Euba andreak 
azpimarratu du, batzar horretan 

dan por enterad@s de la 
información ofrecida acerca del 
informe de gestión correspondiente 
al mes de noviembre.  
 

 

 

4.- PROPUESTA: GRATUIDAD 

NIVEL A1. 

    

     La directora del Euskaltegi 
Municipal de Durango, doña Maite 
Euba Areitioaurtena, ha presentado 
la propuesta relativa a la gratuidad 
en el nivel A1. La directora ha 
indicado que la propuesta es un 
asunto que viene de la legislatura 
anterior y ha subrayado que, a 
pesar de existir entonces,  un 
consenso favorable entre todos los 
grupos políticos, al final de la 
legislatura la citada propuesta no 
prospero. A continuación, ha 
tomado la palabra la presidenta del 
organismo autónomo, doña Neskutz 
Rodriguez Ormazabal, para indicar 
que una vez conocida la propuesta, 
el objetivo ahora mismo sería 
proceder a una reflexión acerca de 
la misma y retomarla en la próxima 
reunión y ofrecer a la misma el 
curso que se estime oportuno. 
Todos los grupos políticos han 
mostrado su conformidad con lo 
expresado por la presidenta. 

          L@s miembros de la junta se  
dan    por enterad@s de la 
información ofrecida acerca de la 
propuesta de gratuidad en el nivel 
A1.  
 

              

5.- RUEGOS Y PREGUNTAS. 

             

     La directora del euskaltegi 
municipal, doña Maite Euba 
Areitioaurtena, ha informado que el 
próximo viernes, 17 de enero, se 
celebrará una importante reunión 



  

Durangoko Udal Euskaltegia 
erakunde autonomoko presidenteak, 
Neskutz Rodriguez Ormazabal 
andreak ere parte hartuko duela eta 
amaitu du esanez, erakunde 
autonomoaren zuzendaritza 
batzordearen hurrengo  batzarrean, 
bariku honetan izango den bileraren 
inguruko informazioa eskeiniko dela.  

 

Eta eztabaidatzeko beste punturik ez
dagoela,   bukaera   eman  zaio  bilerar
arratsaldeko lau t’erdiak  direnean.      

en la sala Berbagunea. La directora 
ha indicado que en dicha reunión 
participarán l@s director@s de los 
euskaltegis municipales, así como 
el director general de HABE,  don 
Jokin Azkue Arrastoa y ha 
informado que en la misma se 
tratará el futuro de los euskaltegis 
municipales y del sector en general. 
La señora Euba ha subrayado que 
en la citada reunión participará 
también la presidenta del 
organismo autónomo, doña 
Neskutz Rodriguez Ormazabal y ha 
finalizado diciendo que, en la 
próxima reunión que celebre la 
Junta de dirección del organismo 
autónomo, se ofrecerá información 
acerca de lo tratado en la reunión 
de este viernes.  
 

     Y no habiendo más asuntos que 
tratar  y  siendo las dieciseis horas
y treinta minutos, se da por
finalizada  la reunión. 

   
 


